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HALAL m"m The organization HIFMI, Halal Institute Food Management Inﬂustry. approved for
FM the Halal products certification by Islamic jurisprudence, hereby certifies that:

L'organisme HIFMI, Halal Institute Food Management Industry, agréé pour la
certification des produits Halal selon la jurisprudence islamique, atteste que :
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The company/La société : INDENA SAS

*

Address/Adresse : 38 Avenue Gustave Eiffel B.P. 9528
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audited by/auditée par : I
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committed for the above period, to respect the requirements of the standard private Halal
755 © and thus enjoys the traceability system CertiTRACE Halal©

s'est engagée, pour la période ci-dessus, a respecter les exigences de la norme privée Halal Mo
et bénéficie donc du systéme de tragabilité CertiTRACE Halal©
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Name and address of Auditor General Direction/DirectionGénérale :
Nom et coordonnées de PAuditeur :

Adnene DEBBABI (123456)
Halal Institute Food Management Industry

France
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Délivré 4 la société qui déclare s'engager  respecter les termes du cahier des charges établi dans le contrat de partenariat accepté par elle.
Delivered at the company which states to be committed respecting the terms of the specifications drawn up in the partnership
contract accepted by it. HIFMI Mail : contact@halal-institute.org - Site : www.halalanstitute.org




